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Z A P I S N I K 
sa 41. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 9. lipnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić zamjenica gradonačelnika, 
Gordana Piskač, pročelnica JUO, Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica, Indira 
Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik 
JVP Delnice, Nikola Muvrin, direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o., Zvezdana Jerković, ravnateljica 
Dječjeg vrtića Hlojkica Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje 
poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Dario Medvedec, direktor Goranskog 
sportskog centra, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Klaudija Kumpar, tajnica 
gradonačelnika. 
 Izostanak je ispričao Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici nazoči Martina Petranović, te 
Davorka Grgurić umjesto koje će plan podnijeti pročelnica. 
 
TJEDNE PLANSKE AKTIVNOSTI: 
 
ĐULIO JUSUFI 
- RAD 1 za proteklu godinu je napravljen. 
- Isplata stipendija. 
- Definirati Ugovor i odluku za osiguranje od nezgode. 
- Imovina - kontinuirano se radi u smislu osiguranja. 
- JOPPD za neoporezivi dio za prethodni mjesec je napravljen. 
- Prikupljanje ponuda za oročenje sredstava a vezano za priču komunalne naknade. 
- Redovito se prati energetska učinkovitost. 
- Škocijani – Risnjak, Kendar te E-županija idu kontinuirano 
- Ovrhe bi ovaj tjedan trebale biti odaslane. 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Tjedan će biti u znaku svojevrsnog sastavljanja programskih aktivnosti knjižnice u 

eventualnom novom prostoru. Od matične službe dobila sam zadatak napraviti prijedlog 
programskih aktivnosti, između ostaloga točno treba znati koja će građa gdje stajati. 

- Starački dom obići će se danas. Arhitektonski ured „Olujić“ dolazi ovaj tjedan. 
Gradonačelnik navodi da treba voditi brigu, ne samo što se tiče temeljne djelatnosti knjiga 
nego i sadržajno. Strani ulagači koji su željeli osnovati zakladu otvorili su i spremni su 
sufinancirati uređenje tog prostora i na tu temu ćemo razgovarati u PGŽ ovoga tjedna. Voditi 
računa o svim aspektima što bi trebalo biti u tom prostoru obzirom na njegove mogućnosti. 



Projekt bismo prijavili i prema EU fondovima, inicijalna sredstva ne bi trebala biti upitna. 
Katarina Mihelčić navodi da 15. 7 izlazi natječaj i treba pripremiti papire. 

 
NIKOLA MUVRIN 
- Košnja, redovito čišćenje i održavanje, kreće se sa zalijevanjem. 
- Danas ide priprema za zbivanja na trgu, pano je pripremljen. 
- Sastanak s gospodinom Burićem održat će se u srijedu, a vezano uz skulpturu na benzinskoj. 
- Radovi na Radničkom domu su u tijeku.  
- Za uređenje mrtvačnice u Kuželju kontaktirati će poduzeće Palma. 
- American kartica bi ovaj tjedan trebala biti dobivena. 
- Registracija kamiona je danas, lizing je završen s današnjim danom. 
- Razgovori u vezi košnje delničkog polja s g. Deranjom, razgovarali smo i s poljoprivrednom 

inspekcijom. 
- Znakovi za parkove o zabrani šetnje pasa su nabavljeni, Gradonačelnik navodi da ih hitno 

treba postaviti, kao i znak zabrane plivanja na Potoku.  
- Ugovor za disko je napravljen. 
- Gradonačelnik je zatražio da do kraja ovoga tjedna obavezno bude postavljena skulptura na 

„benzinskoj“. 
- Gradonačelnik je zamolio da se vodi kontrola o radovima na groblju, naime, normalno je da 

se prilikom radova napravi nered, ali taj nered ne smije ostati. 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Pripreme za sjednicu Turističkog vijeća su u tijeku. 
- Nadzorni odbor - tekst izvješća sa sjednice treba predočiti članstvu na potpis. 
- Prilagoditi poslovni prostor gdje će biti info-točka. Društvo naša djeca je fotografiralo prostor 

jer se javljaju na natječaj za ličenje. 
- Dan Grada i Župe - slijede dogovori, pripreme i suradnja s pojedinim dionicima. 
- Prema Državnom zavodu za statistiku uputiti prošlotjedne podatke koje treba prilagoditi 

njihovim digitalnim obrascima. 
- Izvršili bi uvid u nužnost sanacije terase koja je iznad prostora info-punkta. 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Tjedan je u znaku prikupljanja materijala vezanih za upis djece u vrtić. 
- Obavljaju se aktivnosti vezane uz izlete djece i roditelja. „Maze“ su bile na izletu u Omišlju, 

„Krijesnice“ idu sljedeći tjedan, iza toga „Bubamarci“ pa „Zvjezdice“. 
- Obavljaju se aktivnosti oko ljetopisa. 
- Radi se na organizaciji godišnjih odmora. 
- Od Ministarstva zaprimljen je dopis vezan za zapošljavanje stručnih suradnika. 
- Priprema se kratak program vezan uz podizanje zelene zastave. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Ponavljaju se vježbe i teoretska nastava. 
- Radi se na uređenju prostora, nedostaje ljudi jer se koriste stari godišnji odmori. 
- Uređenje vatrogasnog doma - krećemo s ličenjem garaža, postavljanjem pločica uz rubove. 
 
DARIO MEDVEDEC 
- Zahvaljuje na pomoći oko stupova i lampi za uređenje prostora oko sportske dvorane, do 

četvrtka cijela priča trebala bi biti gotova. 
- U petak je bio Nadzorni odbor, sve točke su prihvaćene. 
- Krećemo s pripremom Skupštine Društva u dogovoru s PGŽ. 
- Zahvaljuje TZ i gradonačelniku na promociji kataloga „Neodoljiva Hrvatska“. 



- U subotu su događanja uz prezentaciju quadova, od Hrvatskih šuma očekujemo suglasnost za 
korištenje prostora. Definirani su koridori kretanja vozila. 

- Kaštel Zrinski - NO se usuglasio da se postupak prema Prirodoslovnom muzeju Rijeka 
nastavi, to će biti i točka Skupštine.  

- Tenis tereni su uređeni. S Hotelom „Risnjak“ idu dogovori vezano uz rezervaciju terena. 
- Počeli su dogovori s Orijentacijskim klubom „RIS“ vezano uz orijentacijsko takmičenje na 

kojem se očekuje 800 do 1000 posjetitelja u vremenu od 19. do 28. srpnja. 
- Obavljeni su razgovori vezani uz prostor igrališta - odmorište za kampere. 
 
GORDANA PISKAČ 
- Asfaltiranje Kamenite ulice ide sutra. 
- U srijedu bi, na dogovor, trebao doći predstavnik firme „Mežnar“ za ulicu A.G.Matoša., 

radovi bi trebali početi u četvrtak. 
- Radi se troškovnik uređenja trga uključivši fontanu i betonske blokove te sve što je 

nadogradnja na konačnom uređenju trga. 
- Redovito se radi na predmetima legalizacije posebnih uvjeta. 
- Planira se ažuriranje popisa javne rasvjete iz razloga ponovnog obračuna zakupljene snage u 

HEP-u. Zatražit ćemo obračun nove snage jer postavljamo svjetiljke s manjom snagom. 
- Okoliš mrtvačnice Kuželj uređen je. 
- Ogrijevna drva - ugovori, prometno redarstvo, montirat će se igrala u Crnom Lugu na dječjim 

igralištu, izrađuju se ugovori za terase.  
- Hotspot je kao projekt kandidiran prema Ministarstvu turizma. Montirala bi se antena koja bi 

pokrivala određeno područje grada. Dobiveno je 6.000 kuna. Gradonačelnik je upitao tko 
plaća uslugu besplatnog Interneta, a zatražio je i da se pripreme reference o tome što projekt 
znači, da li je štetan, da li zrači i sl. kako bi se o istome informiralo građanstvo. 

- Ugovori za javnu rasvjetu od strane Fonda za zaštitu okoliša još nisu došli. 
- Ažuriranje podataka komunalne naknade. 
- Komunalac - predaja vodnih građevina u njihovo vlasništvo - još uvijek se nije ništa 

dogodilo. Poslat će popis svega što imamo pa ćemo vidjeti što će se dogoditi. Kanalizacija 
Crni Lug se primjerice nigdje ne vodi - ima dilema za koje ne zna što napraviti. Komunalac je 
trebao ispitati situaciju no povratne informacije nema. Gradonačelnik - Komunalac mora 
upravljati vodnim građevinama, tekuće stvari i probleme rješavat će u hodu. 

- Pri kraju je popis površina i dužina vezano za HT i pravo služnosti, nada se da će se to ovaj 
tjedan dovršiti. 

- Raspisan je natječaj od strane Ministarstva turizma i ovaj tjedan će se definirati što prijaviti. 
- Radit će se na prijedlogu izmjene Odluke o komunalnom doprinosu a vezano uz zahtjeve za 

oslobađanje od plaćanja istoga. Gradonačelnik navodi da je došla zamolba od Udruženja 
obrtnika vezano uz parkiranje i u tom smislu treba napraviti očitovanje. Postoje analize kao 
podloge i treba zauzeti stav. Vijećnici trebaju biti upoznati o svemu što se radi.  Smanjenje 
zakupa najma u kategorizaciji Crni Lug i ostala naselja također mora ići na sjednicu 
Gradskog vijeća.  

- Redovne aktivnosti vezane uz rad sa strankama, upite stranaka. 
- Podnijela je informaciju mogućem ponovnom naseljavanju Roma na području „Barutane“. 

Gradonačelnik navodi da na „Barutani“ treba srušiti sve ono što je preostalo kako ne bi bilo 
ponovnog nastanjenja, te da Komunalac obavezno treba zavariti šahtu jer oni uporno puštaju 
vodu.  

- Obići V2 da dobijemo osjećaj kako bi se mogli pripremiti za pismo namjere vezano uz 
poduzetnike iz Južnoafričke Republike da vidimo da li je moguće i kako je  moguće isto 
urediti jer imamo zaprimljena dva zahtjeva za tu lokaciju. 

- Podnijeti zahtjev za kućne brojeve u Dedinu. 
 



 
 
 MARTINA PETRANOVIĆ 
- Otvaranje molbi za primanje dva preostala kandidata za stručno osposobljavanje, potpisivanje 

ugovora te prijava onih prvih kandidata. 
- Pripreme  za narednu sjednicu Gradskog vijeća - izvješće o javnim potrebama.  
- Održat će se dva radna sastanka vezana uz Odluku o socijalnoj skrbi te Odluku o kriterijima 

za javne potrebe. 
- U srijedu će svi zaposlenici prisustvovati predavanju te polaganju ispita zaštite od požara.  
- Vezano uz novčane pomoći za ogrjev, poslati će se PGŽ spisak korisnika od Centra za 

socijalnu skrb. Šaljemo spisak, županija radi rješenja i dostavlja nam sredstva, a mi vršimo 
isplatu. Centar mora ažurirati podatke o adresama jer isti nisu sređeni.  

- Besejda - danas je zadnji dan za dostavu materijala koji nedostaju. 
 
 
 
 

Dovršeno u 8,50 
 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar       Ivica Knežević,dipl. iur. 

  
 


